
 

 

 
 

Motie “F1 in balans”  

De Gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen, op maandag 1 juli, woensdag 3 juli en 

donderdag 4 juli 2019, 

 

constaterende dat, 

- het circuit van Zandvoort bijna het hele jaar benut wordt voor auto en motor races, 

- deze races grote geluidsoverlast veroorzaken in de weide omgeving, 

- de komende jaren F1 wordt georganiseerd op het circuit van Zandvoort, 

 

overwegende dat, 

- het circuit omringt wordt door natuurparken, 

- deze parken voor veel Haarlemmers een plek zijn waar ze rust kunnen ervaren, 

- deze rust en het woongenot van veel bewoners door de races ernstig verstoord raakt, 

- andere randgemeentes rond het circuit ernstig bezwaar maken tegen de frequente 

geluidshinder 

 

 verzoekt het College; 

-  

- gezamenlijk op te treden met onze buurgemeenten om het aantal dagen dat het circuit van 

Zandvoort geluidshinder mag veroorzaken terug te dringen, 

- de komst van F1 te gebruiken om het gesprek hierover te openen, 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Actiepartij - Gertjan Hulster 

 


